

6. august 2019

Referat fra internt beboermøde d. 5. august 2019

Til stede 23 beboere

Mette bød velkommen. Især velkommen til Marianne og Allan, som er ved at flytte ind.

Ad 1: Valg af dirigent: Jønne. Valg af referent: Mette.

Ad 2: Siden sidst

Jørgen: Farvel til Jens Ole og Dorte og velkommen til Marianne og Allan.

Affaldsø etableret og fungerer tilfredsstillende. Udskiftning af stolper i carporte. Ventilation i fælleshuset repareret.

Gavl repareret ved Anders og Birgit. Svalenet opsat. Boxmadrasser indkøbt til værelse. Pumpe i arkaden udskiftet. Vinduespudsning af glastaget i arkaden. Tætning af nedløbsrør. Fugning af facade ved hovedindgang.

Jesper: Vi har også fået ny vaskemaskine og tørretumbler.

Ad 3: Fremlæggelse af internt regnskab

Mette: Det reviderede regnskab for det sidste år omdelt. Beholdning 1587,00 kr.

Ad 4: Indkomne forslag

Der var indkommet 3 forslag:

1: Bestyrelsen: Nye altanafskærmninger. Forslag: Samme slags som vi har nu. Hanne ønsker også skærm. *Vedtaget.*

2: Bestyrelsen: Etablering af 4 p-pladser på Gunilslund. *Vedtaget.*

3.1: Jesper: Altangulvtæppe (Harald Nyborg). *Flere har anskaffet tæppe.*

3.2: Jesper: Indbrudssikret dørrebånd til altandør. *Henvises til afdelingsmødet.*

3.3: Jesper: Vedligeholdelse ude og inde. *Henvises til afdelingsmødet.*

3.4: Jesper: Vicevært opgaver? *Henvises til afdelingsmødet.*

3.5: Jesper: Kælderlåse defekte. *Flere klagede over nøgler/låse. Overgives til vicevært.*

3.6: Jesper: Oversigt over ca. 15 fyrrumshaner. *Findes ikke.*

3.7: Jesper: Fod og flagstang samt flag og vimpel. Pris 2.500 kr. *Nedstemt.*

3.8: Jesper: Tidligere donationer, afvist af Mette.

3.9: Jesper: Fremtidige donationer. *Donationer skal accepteres af beboerne.*

3.10: Jesper: De 2 marmorskulpturer. *Donation nedstemt.*

3.11: Jesper: Ovenlyscensor for regn i arkaden. *Jørgen og Villy ved, hvordan vinduerne lukkes.*

Ad 5: Forslag til beboerrepræsentanter:

På valg: Jørgen Sørensen og Jønne Gosch-Andersen

Suppleanter: Villy Holm, Anders Andersen

Ad 7: Eventuelt

Det er problemer med at bruge carport 1. Forslag om, at fjerne hækken.

Sys: Min donation: Relief med hellesristninger. Hvor skal den placeres?

Mette: Den tænkes opsat på terrassen på fælleshusets bagvæg.

Ea: Problemer med tyrkerduer.

Mette: Jønne er kommet med en ide, som går ud på, at invitere afd. 42 til at spille petanque med os.

Jeg foreslår, at vi vælger eftermiddage, så er vi udenom spisetider og en nedgående sol. *Vedtaget.*

Mette: Jeg hænger en liste op på opslagstavlen. Så kan man der melde sig til afdelingsmødet.

Gennemgang af listen over interne funktioner.


Jønne Gosch-Andersen Jørgen Sørensen Mette Kristensen
Dirigent og beboerrepræsentant Beboerrepræsentant Referent og beboerrepræsentant

Kopi til SB og vicevært